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Abstract (en)
[origin: CN109322233A] The invention relates to a scraper bar (20) for a scraper blade (68) of a road milling machine, having a carrier (10) that
comprises a front side and a rearward installation surface (17), the carrier(10) comprising a cutting-element receptacle (13), cutting elements (30)
being held, serially arranged along a longitudinal axis (L) extending in a width direction of the carrier (10), on or in the cutting-element receptacle
(13), and the cutting elements (30) comprising a cutting edge (35.1) that transitions indirectly or directly into a rake surface (35). In order to improve
the working result,provision is made according to the present invention that at least for some of the cutting elements (30), the cutting edge (35.1) is
set at least locally not parallel to the longitudinal axis (L).

Abstract (de)
Die Anmeldung betrifft eine Abstreifleiste (20) für ein Abstreifschild (68) einer Straßenfräsmaschine, mit einem Träger (10), der eine Frontseite
und eine rückwärtige Montagefläche (17) aufweist, wobei der Träger (10) eine Schneidelement-Aufnahme (13) aufweist, wobei an oder in der
Schneidelement-Aufnahme (13) Schneidelemente (30) entlang einer sich in Breitenrichtung des Trägers (10) erstreckenden Längsachse (L)
aneinandergereiht gehalten sind, und wobei die Schneidelemente (30) eine Schneide (35.1) aufweisen, die mittelbar oder unmittelbar in eine
Spanfläche (35) übergeht. Zur Verbesserung des Arbeitsergebnisses ist es vorgesehen, dass zumindest bei einem Teil der Schneidelemente (30)
die Schneide (35.1) zumindest bereichsweise nicht parallel zur Längsachse (L) angestellt ist.
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